



**HANDICAP
INTERNATIONAL**

Promoting the inclusion of disabled children in education worldwide

Inclusion in education

Handicap International builds on existing regional and national education frameworks, according to the context of each country, to make them inclusive.

Handicap International is an international NGO working alongside disabled people on issues around disability and development.

www.handicap-international.org

Inclusive primary school, Bangladesh ©L.Duvillier for Handicap International

Promouvoir l'inclusion des enfants handicapés dans l'éducation mondialement

Inclusion en éducation

Selon le contexte de chaque pays, Handicap International bâtit sur les réseaux éducatifs régionaux et nationaux existants pour les rendre inclusifs.

Handicap International est une ONG internationale travaillant avec les personnes handicapées sur les thèmes du handicap et du développement.

www.handicap-international.org

Ecole primaire inclusive, Bangladesh ©L.Duvillier pour Handicap International



**HANDICAP
INTERNATIONAL**

Promoting the inclusion of disabled children in education worldwide

Respect for individuals

Handicap International works to develop respect for children as individuals, each with their own aspirations to participate and achieve in education.

Handicap International is an international NGO working alongside disabled people on issues around disability and development.

www.handicap-international.org

Inclusive secondary school, Nepal ©Handicap International

Promouvoir l'inclusion des enfants handicapés dans l'éducation mondialement

Respect des individus

Handicap International travaille pour développer le respect de l'enfant en tant qu'individu aspirant à un niveau personnel de participation et de réussite dans son éducation.

Handicap International est une ONG internationale travaillant avec les personnes handicapées sur les thèmes du handicap et du développement.

www.handicap-international.org

Collège inclusif, Népal ©Handicap International



Promoting the inclusion of disabled children in education worldwide

Awareness-raising on issues around education and disability through theatre

Handicap International ensures that communities are shown the rich and diverse potential of their disabled members.

Handicap International is an international NGO working alongside disabled people on issues around disability and development.

www.handicap-international.org

Inclusive theatre group, Burkina Faso ©Handicap International

Promouvoir l'inclusion des enfants handicapés dans l'éducation mondialement

Sensibilisation sur le thème de l'éducation et du handicap à travers le théâtre

Handicap International s'assure que la richesse et la diversité des personnes handicapées sont mises en avant au sein de leurs communautés.

Handicap International est une ONG internationale travaillant avec les personnes handicapées sur les thèmes du handicap et du développement.

www.handicap-international.org

Troupe de théâtre inclusive, Burkina Faso ©Handicap International



**HANDICAP
INTERNATIONAL**

Promoting the inclusion of disabled children in education worldwide

Identification of disabled children at community level

Handicap International places disabled children's interests and needs at the centre of its work in education.

Handicap International is an international NGO working alongside disabled people on issues around disability and development.

www.handicap-international.org

Teachers and community leaders identifying children, Niger
©Handicap International

Promouvoir l'inclusion des enfants handicapés dans l'éducation mondialement

Identification des enfants handicapés dans les communautés

Handicap International place les intérêts et les besoins des enfants handicapés au centre de son travail sur l'éducation.

Handicap International est une ONG internationale travaillant avec les personnes handicapées sur les thèmes du handicap et du développement.

www.handicap-international.org

Enseignants et chefs de la communauté identifiant les enfants, Niger
©Handicap International



HANDICAP
INTERNATIONAL

Promoting the inclusion of disabled children in education worldwide

Home visits to provide support to families

Handicap International supports parents to nurture their disabled children's educational desires and needs.

Handicap International is an international NGO working alongside disabled people on issues around disability and development.

www.handicap-international.org

Home visit by Handicap International team and partners, Cambodia ©Handicap International

Promouvoir l'inclusion des enfants handicapés dans l'éducation mondialement

Visites à domicile pour accompagner les familles

Handicap International accompagne les parents pour leur permettre d'être à l'écoute des désirs et des besoins éducatifs de leur enfant handicapé.

Handicap International est une ONG internationale travaillant avec les personnes handicapées sur les thèmes du handicap et du développement.

www.handicap-international.org

Visite à domicile par l'équipe d'Handicap International et ses partenaires, Cambodge ©Handicap International



**HANDICAP
INTERNATIONAL**

Promoting the inclusion of disabled children in education worldwide

Teacher training

Handicap International supports education professionals (including teachers, head teachers, school support staff) to play a key role in the inclusion of disabled children in education.

Handicap International is an international NGO working alongside disabled people on issues around disability and development.

www.handicap-international.org

Inclusive primary school, Rwanda ©J.Clark for Handicap International

Promouvoir l'inclusion des enfants handicapés dans l'éducation mondialement

Formation des enseignants

Handicap International accompagne les professionnels de l'éducation (ce qui inclut les enseignants, les directeurs et le personnel d'appui dans l'école) pour qu'ils jouent un rôle clé dans l'inclusion des enfants handicapés en éducation.

Handicap International est une ONG internationale travaillant avec les personnes handicapées sur les thèmes du handicap et du développement.

www.handicap-international.org

Ecole primaire inclusive, Rwanda ©J.Clark pour Handicap International



**HANDICAP
INTERNATIONAL**

Promoting the inclusion of disabled children in education worldwide

Peer support in education

Handicap International empowers disabled children to take an active role in their own education.

Handicap International is an international NGO working alongside disabled people on issues around disability and development.

www.handicap-international.org

Inclusion in the playground, Cambodia ©Handicap International

Promouvoir l'inclusion des enfants handicapés dans l'éducation mondialement

Accompagnement d'enfant à enfant en éducation

Handicap International encourage et soutient les enfants handicapés à prendre un rôle actif dans leur propre éducation.

Handicap International est une ONG internationale travaillant avec les personnes handicapées sur les thèmes du handicap et du développement.

www.handicap-international.org

Inclusion à la récréation, Cambodge ©Handicap International



**HANDICAP
INTERNATIONAL**

Promoting the inclusion of disabled children in education worldwide

Working in partnership with special schools

Handicap International uses the wealth of knowledge and expertise in special schools as a resource to achieve inclusion in the community.

Handicap International is an international NGO working alongside disabled people on issues around disability and development.

www.handicap-international.org

School for deaf children, Togo ©M.Guy/Handicap International

Promouvoir l'inclusion des enfants handicapés dans l'éducation mondialement

Travailler en partenariat avec les écoles spécialisées

Handicap International utilise la richesse des connaissances et des compétences des écoles spécialisées comme ressource pour atteindre l'inclusion dans la communauté.

Handicap International est une ONG internationale travaillant avec les personnes handicapées sur les thèmes du handicap et du développement.

www.handicap-international.org

Ecole pour enfants sourds, Togo ©M.Guy/Handicap International



**HANDICAP
INTERNATIONAL**

Promoting the inclusion of disabled children in education worldwide

Working in partnership with disabled people's organisations

Handicap International works in partnership with all those involved in the education process.

Handicap International is an international NGO working alongside disabled people on issues around disability and development.

www.handicap-international.org

Seminar of education stakeholders, Togo ©Handicap International

Promouvoir l'inclusion des enfants handicapés dans l'éducation mondialement

Travailler en partenariat avec les associations de personnes handicapées

Handicap International travaille en partenariat avec tous ceux qui sont impliqués dans le processus éducatif.

Handicap International est une ONG internationale travaillant avec les personnes handicapées sur les thèmes du handicap et du développement.

www.handicap-international.org

Séminaire des acteurs en éducation, Togo ©Handicap International

ministerio de educación cultura y deportes
DELEGACION MUNICIPAL DE TIPITAPA



**HANDICAP
INTERNATIONAL**

Promoting the inclusion of disabled children in education worldwide

Working in partnership with education authorities

Handicap International challenges governments and works with them to develop education policies which benefit all children, including disabled children.

Handicap International is an international NGO working alongside disabled people on issues around disability and development.

www.handicap-international.org

Representatives of the Ministry of Education, Nicaragua
©Handicap International

Promouvoir l'inclusion des enfants handicapés dans l'éducation mondialement

Travailler en partenariat avec les autorités éducatives

Handicap International mobilise les gouvernements et travaille avec eux pour développer des politiques d'éducation qui bénéficient tous les enfants, y compris les enfants handicapés.

Handicap International est une ONG internationale travaillant avec les personnes handicapées sur les thèmes du handicap et du développement.

www.handicap-international.org

Représentants du Ministère de l'Éducation, Nicaragua
©Handicap International